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Putování za dýní se opět vydařilo…… 
V sobotu 5. listopadu začaly přípravy na večerní putování za dýní 
už odpoledne. Po celém hřišti byly rozmístěny veliké  sklenice, 
které byly pomalované obrázky netopýrů, dýní, pavouků a 
strašidýlek. V nich potom navečer svítily svíčky. Tato výzdoba 
byla nejen na hřišti, ale po celé cestě, kterou účastníci této akce 
šli.  Sraz byl u Penzionu u Militkých a v pět hodin se celý průvod 
vydal ke hřišti. Většina dětí si sebou nesla i rozsvícené 
lampionky. Kdo přicházel v průvodu nebo šel od hlavní silnice, 
tak uviděl krásně osvícený sportovní areál, protože rozsvícené 
sklenice ještě doplnilo velké množství blikajících balónků, které 
udělaly úžasnou atmosféru.  Příprava na tuto akci se nepodcenila 

a výsledek byl moc hezký.  Po příchodu na hřiště 
byla pro děti připravena stezka odvahy, kterou  
procházely v malých skupinkách a po absolvování 
obdržely drobné dárky za statečnost.  
U klubovny stála připravená várnice s čajem pro děti 
a v druhé byl připraven svařák pro rodiče. Nej-
krásnější ale bylo sladké pohoštění – upečená a 
nazdobená strašidýlka a dýničky, za ně patří dík Janě 
Kaiserové. 

Byl zde také  oheň na opěkání buřtíků a klobás, podle toho, kdo si co 
dobrého  sebou přinesl. Kdo zapomenul, nic se nestalo. V kuchyňce 
v klubovně byla přichystaná Alena Kopecká a přítomní si zde mohli  
koupit párek v rohlíku.  Komu bylo chladno, pro ty byla připravena 
vyhřátá klubovna. Počasí se vyvedlo, účast byla opět veliká. Z cesty za 
dýní se v Dřevěnici stala hezká tradice, která bude pokračovat i v dalších 
letech. Závěrem děkujeme všem, kteří pomáhali s přípravou této akce. 

 

 

 
 
 
 



 

ROZSVĚCENÍ 
3. prosince od 1
Zpívání koled, drobné dárky pro děti, 

     Prosíme maminky a babičky, aby 
          bude  připraveno na společný stůl u klu
 

Mikulášská nadílka 5.12.2022.

V pondělí 5. prosince projde obcí Mikuláš s andělem a čerty. 
Pokud máte zájem, aby zavítali i k vám, zavolejte na telefon 
721 231 094.

Česko zpívá koledy s Deníkem 7.12.2022 
Ve středu 7.12.2022 se uskuteční  dvanáctý ročník akce Česko zpívá koledy s Deníkem. Již 
tradičně se přidáme k mnoha místům po České republice, abychom si společně v jednu chvíli 
zazpívali stejné koledy a prožili pří
Militkých již v 17:30 hod. Samotné zpívání zahájí Český rozhlas v 18:00
připomeneme a vyzkoušíme některé tradiční vánoční zvyky. 
 

Vánoční posezení se seniory
 se bude konat 13

T
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CENÍ VÁNOČNÍHO STROMEČKU

3. prosince od 17,00 hodin ve sportovním areálu
Zpívání koled, drobné dárky pro děti, občerstvení, ohňostroj 

 
 
 
 
 
 
 

Prosíme maminky a babičky, aby opět přinesly  trochu cukroví nebo  něco slaného
na společný stůl u klubovny spolu s teplým čajem. Děkujeme Vám

  

 

Mikulášská nadílka 5.12.2022.  

V pondělí 5. prosince projde obcí Mikuláš s andělem a čerty. 
Pokud máte zájem, aby zavítali i k vám, zavolejte na telefon 

094. 

 
Česko zpívá koledy s Deníkem 7.12.2022  
Ve středu 7.12.2022 se uskuteční  dvanáctý ročník akce Česko zpívá koledy s Deníkem. Již 
tradičně se přidáme k mnoha místům po České republice, abychom si společně v jednu chvíli 
zazpívali stejné koledy a prožili příjemný adventní čas. Tentokrát se sejdeme v Penzionu u 
Militkých již v 17:30 hod. Samotné zpívání zahájí Český rozhlas v 18:00 hod
připomeneme a vyzkoušíme některé tradiční vánoční zvyky.  

 
 
 
 
 
 
 

Vánoční posezení se seniory 
konat 13. prosince od 17,00 hodin

v Penzionu u Militkých 

Těšíme se na společné setkání! 

KU 
ve sportovním areálu 

ohňostroj  

trochu cukroví nebo  něco slaného na zub, co 
Děkujeme Vám 

V pondělí 5. prosince projde obcí Mikuláš s andělem a čerty. 
Pokud máte zájem, aby zavítali i k vám, zavolejte na telefon 

Ve středu 7.12.2022 se uskuteční  dvanáctý ročník akce Česko zpívá koledy s Deníkem. Již 
tradičně se přidáme k mnoha místům po České republice, abychom si společně v jednu chvíli 

jemný adventní čas. Tentokrát se sejdeme v Penzionu u 
hod. Před ním si ještě 

. prosince od 17,00 hodin 
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           Výroční valná hromada  Sboru dobrovolných hasičů  Dřevěnice 
se bude konat 10. prosince od 19,00 hodin v Penzionu u Militkých.  

Všichni členové ještě obdrží pozvánky. 
                                                              
 

 Intenzifikace ČOV  

Na čistírně je téměř kompletně zrealizována strojně technologická 
část,  zbývají práce  na  ektroinstalaci. Byla nainstalována ocelová 
konstrukce přístavby a započalo její opláštění. V areálu ČOV probíhají 
terénní úpravy, následně budou vybudovány okapové chodníky a 

přístupový chodník k měrné šachtě. Od poloviny prosince zahájíme na intenzifikované ČOV 
roční zkušební provoz.  
Na akci „Intenzifikace ČOV Dřevěnice“ byla poskytnuta dotace z rozpočtu Královéhradeckého 
kraje - Program obnovy venkova 21POVU1 ve výši 975.000,- Celkové náklady akce činí cca 
5.896.019,92 Kč.  

 
       Rybník Hlíza 

Dne 14. 10. 2022 proběhla závěrečná 
kontrolní prohlídka akce Rekonstrukce 
rybníku Hlíza a zároveň cesty HC2 
vedoucí po hrázi rybníka. Na obě akce 
vydal Městský úřad Jičín na přelomu 
října a listopadu kolaudační souhlasy. 
Celou akci financoval Státní pozemko-
vý úřad  ze svého rozpočtu a celková 
částka  za opravu byla 28.407.535 Kč. 
V průběhu jara obec na své náklady 
ještě obnoví pláž. 

 
 
 
Památník obětem I. světové války se dočká konečné opravy…… 
Začátkem roku 2022  požádala obec o dotaci na konečnou úpravu 
Památníku obětem I. světové války. V listopadu jsme obdrželi 
Rozhodnutí o poskytnutí dotace od Ministerstva obrany České 
republiky z dotačního programu „10729 - Zachování a obnova 
historických hodnot I“ na akci „Dřevěnice - oprava pomníku 
obětem 1. světové války“. Revitalizace se dočká nejen samotný 
památník, ale proběhnou také terénní úpravy do jednoho metru 
od základu pomníku. Dojde k odstranění betonových obrubníků, 
dosazení nových kamenných obrubníků, pokládka kamenné 
štípané kostky a instalace nových kovových řetězů. Celkové 
náklady akce činí dle rozpočtu 212.355,- Kč, přičemž 169.884,- Kč 
tvoří dotace a 42.471,- Kč vlastní zdroje obce. Samotná realizace proběhne v první polovině 
roku 2023.  
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Od začátku listopadu je konečně  otevřená nově opravená silnice, která vede  
od Dřevěnice  přes obec Radim. Na konci obce se napojila na  část, kde byly 

opravy ukončeny již v loňském roce směrem na  Soběraz a Těšín.  
Další hotový úsek je od Dřevěnice až Na Špici. 

 
Teď už zbývá dodělat část silnice, která vede přes naši obec. 

Tady by měla oprava proběhnout ve dvou etapách v letech 2024 – 2025. 
 

 

 

 

 

 

 

 
 

Sousedko, Báro, na slovíčko aneb  
V Dolánkách v obklopení dřevěnických starostů 

Motto: Za okny je už pošmourno a nevlídno, na trávu sedá zrána šedivec a zima pomalu ťuká 

na okna. Všeobecné hemžení na zahradách a dvorcích ustává a lidé tak alespoň mají čas 

začíst se do Dřevěňáčku i tohoto příběhu. 

Říkám si, jak k tomu „lufťák“ z Prahy, který jezdí do Dolánek s rodinou už téměř třicet let, 

přijde, že jeho chalupu v posledních letech obklopují pouze dřevěničtí (nebo dolánečtí?) 

starostové: vlevo na kopečku Dušan Vrabec, vpravo – na ještě vyšším kopci – Bára Veberová? 

Teď si dovolím menší odbočku… 
Mimochodem prvním starostou, kterého jsem nejvíc poznal, byl Václav Sobotka. Bylo to 
snadné, protože jsem ho vyženil jako strýčka. Když jsem k němu přišel poprvé domů, dost 
jsem se vylekal. Na věšáku totiž visela uniforma se třemi zlatými hvězdami. Vašek byl 
„policajt“, ale brzy jsem pochopil, že s absolutně lidskou tváří. Miloval zábavu, společnost, 
dobré víno, zpěv, dřevěnický Sokol (byl jeho místopředseda) a svou rodinu. Když odešel od 
sboru, ujal se nezištně hospody Na rychtě, a kdo to během jeho působení zažil, potvrdí, že 
takový šrumec (tj. včetně pořádání mnoha akcí, skvělého servisu a pořádku!) tam od té doby 
nebyl. Připravovali jsme spolu ještě v roce 2009 sjezd rodáků, ale toho už se, bohužel, 
nedožil. Dnes se na nás dívá odněkud z obláčku a určitě si notuje svou oblíbenou písničku: „V 
Dřevenci, maličké vesnici, volejbal má slavnou tradici…“ Klobouk dolů, že Václav dokázal 
zajistit prostředky na generální opravu školy, z níž se stal obecní úřad. Jako starosta měl 
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vlastně jedinou chybu – moc to neuměl s počítačem. Proto mu chodil na úřad často pomáhat 
a synchronizovat mailovou poštu jeho vnuk, samozřejmě také Václav. 
 
Nyní je třeba přenést se časem o několik roků…..  
Dušan Vrabec postavil v Dolánkách na začátku milénia velký dům, zasadil (i pokácel) několik 
stromů a zplodil syna (a k němu přidal ještě hezkou dceru). Starostou byl posledních 
jedenáct let a naopak počítač s internetem ovládal bravurně. Však se také hned začaly dít 
věci. Do Dřevěnice proudily dotace, z nichž obec vybudovala čistírnu odpadních vod, novou 
kanalizaci, vodojem, začaly se stavět chodníky a komunikace. Dokonce i my v Dolánkách jsme 
se po letech tzv. „bahenních průjezdů“ dočkali krásné asfaltky i zatrubnění potůčku 
vylévajícího se z břehů po silných lijavcích. Kdo to možná neví, tomu je třeba připomenout, 
že na všech těchto – často byrokratických a administrativně složitých – aktivitách se podílela 
velkou měrou i jeho místostarostka Lída Lukavcová. 
No, a teď na konci září komunální volby vynesly do starostenského křesla další sousedku 
z Dolánek – Barboru Veberovou. My ji však stejně máme v telefonech uloženou pořád jako 
Kuželková, protože zvyk je železná košile. Myslím, že to tak má nastavené i většina 
Dřevěňáků. Není to nic proti jejímu manželovi Tomášovi, který je kantor a vášnivý lyžař. 
Trénuje a závodí na běžkách ve vedru i v zimě, aby mohl porážet soupeře i o dvacet let 
mladší. Bára zatím není policistka, ale každý ji zná, protože už dlouho pracovala jako 
administrativní pracovnice obecního úřadu. Lidé ji mají rádi, protože (skoro) všechno zná, 
(skoro) všechno ví a (skoro) každému se snaží pomoci. Třeba nám nosí v létě ze skleníku 
každý víkend obrovské okurky. Skvěle ovládá zahradní traktor a veškerou techniku, poruchy 
sama opravuje i věci zařizuje téměř na počkání. Její kluci Kuba a Štěpán si hrají s našimi 
vnoučaty, pomáháme jí při organizaci večerních stopovacích akcích pro děti, a když se k nám 
podhrabe chlupatá fenka Dastyna, odvádíme ji k Veberům domů.  
Prostě známe Báru jako fajn sousedku, obětavou mámu a kamarádku. Jenže teď se ocitla 
v nové roli starostky. To, že ji přijala, znamená, že si na ni troufá. Ale to je jen první krok. Co 
má však v plánu? Jak chce obec řídit a kam směrovat? To zajímá nejen nás v Dolánkách.  
A tak nezbývalo, než se jí samotné zeptat. Stačilo k tomu málo – vydrápat se do půli 
doláneckého svahu a zavolat přes plot: „Báro, prosím, můžeš na slovíčko!“ 
 

Barbora Veberová:„Svou novou roli vnímám s respektem, ale také jako výzvu.“ 

Komunální volby, které se konaly ve dnech 23. a 24. září, určily také v Dřevěnici složení 

sedmičlenného obecního zastupitelstva pro příští čtyřleté období. Na základě výsledku 

těchto voleb zastupitelé následně rozhodli o tom, že novou starostkou se stala Bc. Barbora 

Veberová, která v minulých letech vykonávala pozici administrativní pracovnice obecního 

úřadu. Nová starostka ve svém prvním rozhovoru nastínila své další plány o směrování 

Dřevěnice. 

Překvapil tě výsledek voleb do obecního zastupitelstva? 
 Pokud jde o mne, tak určitě ano. 
 
Proč si myslíš, že ti občané Dřevěnice udělili tolik preferenčních hlasů (celkem 91)? 
Myslím, že hlavním důvodem je moje působení jako administrativní pracovnice obecního 
úřadu. V podstatě každý den jsem byla ve styku s místními starousedlíky i s nově 
přistěhovanými spoluobčany. Pomáhala jsem řešit jejich problémy a pomáhala 



 

s administrativou, takže mě lidé dobře znají. Všem voličům velice děkuji za podporu a 
vynasnažím se je nezklamat. 
 
S jakými pocity jsi na úvodním zastupitelstvu přijala funkci starostky obce 
obavou nebo jako výzvu?  
Vzhledem k podpoře, kterou jsem od voličů ve volbách dostala, cítím, že se ode mě dost 
očekává. Svou novou roli vnímám samozřejmě s respektem, ale zároveň i jako výzvu. 
 
Změní se nějak práce nového zastupitelstva?
Bude pracovat stejně jako v uplynulých letech, 
je důležité, že Dušan Vrabec se stal v
v bezprostředním kontaktu. Také bych velice ráda poděkovala Lídě Lukavcové, která během 
dvanácti let v zastupitelstvu odvedla velký kus práce a už se nyní rozhodla nekandidovat.
 
V jakém stavu se podle tebe nachází současná Dřevěnice?
Jsem přesvědčena, že v dobrém. V
komunikace, postupně budují chodníky
však citelně určitě chybí, je zejména funkční vnitřní prostor, kde by se mohly konat větší 
společenské akce. 
 
Co považuješ za nejdůležitější úkoly v nadcházejícím volebním období?
Moje první výzva je, abych byla nápomocná při zajištění vyšší kapacity mateřské školy v 
Radimi. V Dřevěnici v poslední době přibylo malých dětí a jejich rodiče by možnost umístit je 
v Radimi uvítali. Dále bych chtěla využívat dotačních programů k dobudování chodníků a 
rekonstrukci cest. Určitou vizi mám i v
v okolí obce, která by oživila prostředí a případně podpořila zájem turistů.
 
Jak zní tvůj vzkaz obyvatelům Dřevěnice, tvým voličům a také spoluobčanům?
V obci velikosti Dřevěnice nelze podle mého názoru dobře fungovat bez vzájemné pomoci 
obyvatel. Každý z nás umí něco jiného. Když se však dokážeme zapojit do našich aktivit, 
můžeme si své okolí částečně zvelebovat společně. Ostatně už nejednou v
to podařilo.                                     
 
 

                                             Volejbalová Dřevěnice 
 

Milí sportovní přátelé, členové TJ Sokol Dřevěnice a všichni dobrovolníci

69. Volejbalová Dřevěnice je za námi, celkem jsme měli za dva víkendy možnost vidět 207 
týmů, což je nárůst 35 družstev oproti loňskému ročníku. Viděli jsme velice kvalitní 
volejbal, o který se postarali jak extraligoví hráči, tak i amatéři ze všech koutů ČR, ze 
Slovenska i Německa. 
Velkou pochvalu od účastníků sklidili pořadatelé, naše obec se ukázala v tom 
nejlepším možném světle. Díky Vám všem, obětavým a stále usměvavým 
ženám na stáncích, technické četě zajišťující připravené kurty od časného 
rána do pozdních večerních hodin, obsluze u piva, mladým zapisovatelkám i 
zapisovatelům, pořadatelům zajišťujícím zásobování a chod celého areálu, a 
to jistě zapomínáme na mnoho dalších.
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administrativou, takže mě lidé dobře znají. Všem voličům velice děkuji za podporu a 
 

S jakými pocity jsi na úvodním zastupitelstvu přijala funkci starostky obce 

podpoře, kterou jsem od voličů ve volbách dostala, cítím, že se ode mě dost 
očekává. Svou novou roli vnímám samozřejmě s respektem, ale zároveň i jako výzvu. 

Změní se nějak práce nového zastupitelstva? 
uplynulých letech, jediným novým zastupitelem jsem já. Pro mne 

je důležité, že Dušan Vrabec se stal v novém zastupitelstvu místostarostou, takže zůstaneme 
Také bych velice ráda poděkovala Lídě Lukavcové, která během 

zastupitelstvu odvedla velký kus práce a už se nyní rozhodla nekandidovat.

V jakém stavu se podle tebe nachází současná Dřevěnice? 
dobrém. V obci máme zavedeny veškeré sítě, rekonstruují se 

komunikace, postupně budují chodníky a stále aktivnější je také společenský život. Co nám 
však citelně určitě chybí, je zejména funkční vnitřní prostor, kde by se mohly konat větší 

ješ za nejdůležitější úkoly v nadcházejícím volebním období? 
Moje první výzva je, abych byla nápomocná při zajištění vyšší kapacity mateřské školy v 

poslední době přibylo malých dětí a jejich rodiče by možnost umístit je 
ali. Dále bych chtěla využívat dotačních programů k dobudování chodníků a 

rekonstrukci cest. Určitou vizi mám i v souvislosti s možným vybudováním naučné stezky 
okolí obce, která by oživila prostředí a případně podpořila zájem turistů. 

az obyvatelům Dřevěnice, tvým voličům a také spoluobčanům?
V obci velikosti Dřevěnice nelze podle mého názoru dobře fungovat bez vzájemné pomoci 

nás umí něco jiného. Když se však dokážeme zapojit do našich aktivit, 
tečně zvelebovat společně. Ostatně už nejednou v

                                     Vzpomínal, zpovídal a sepsal VLADIMÍR ZEMÁNEK z

Volejbalová Dřevěnice  

sportovní přátelé, členové TJ Sokol Dřevěnice a všichni dobrovolníci
 

Volejbalová Dřevěnice je za námi, celkem jsme měli za dva víkendy možnost vidět 207 
týmů, což je nárůst 35 družstev oproti loňskému ročníku. Viděli jsme velice kvalitní 

který se postarali jak extraligoví hráči, tak i amatéři ze všech koutů ČR, ze 

Velkou pochvalu od účastníků sklidili pořadatelé, naše obec se ukázala v tom 
nejlepším možném světle. Díky Vám všem, obětavým a stále usměvavým 

cích, technické četě zajišťující připravené kurty od časného 
rána do pozdních večerních hodin, obsluze u piva, mladým zapisovatelkám i 
zapisovatelům, pořadatelům zajišťujícím zásobování a chod celého areálu, a 
to jistě zapomínáme na mnoho dalších. 

administrativou, takže mě lidé dobře znají. Všem voličům velice děkuji za podporu a 

S jakými pocity jsi na úvodním zastupitelstvu přijala funkci starostky obce – s respektem, 

podpoře, kterou jsem od voličů ve volbách dostala, cítím, že se ode mě dost 
očekává. Svou novou roli vnímám samozřejmě s respektem, ale zároveň i jako výzvu.  

jediným novým zastupitelem jsem já. Pro mne 
novém zastupitelstvu místostarostou, takže zůstaneme 

Také bych velice ráda poděkovala Lídě Lukavcové, která během 
zastupitelstvu odvedla velký kus práce a už se nyní rozhodla nekandidovat. 

ci máme zavedeny veškeré sítě, rekonstruují se 
a stále aktivnější je také společenský život. Co nám 

však citelně určitě chybí, je zejména funkční vnitřní prostor, kde by se mohly konat větší 

Moje první výzva je, abych byla nápomocná při zajištění vyšší kapacity mateřské školy v 
poslední době přibylo malých dětí a jejich rodiče by možnost umístit je 

ali. Dále bych chtěla využívat dotačních programů k dobudování chodníků a 
souvislosti s možným vybudováním naučné stezky 

  

az obyvatelům Dřevěnice, tvým voličům a také spoluobčanům? 
V obci velikosti Dřevěnice nelze podle mého názoru dobře fungovat bez vzájemné pomoci 

nás umí něco jiného. Když se však dokážeme zapojit do našich aktivit, 
tečně zvelebovat společně. Ostatně už nejednou v minulosti se nám 

Vzpomínal, zpovídal a sepsal VLADIMÍR ZEMÁNEK z Dolánek 

sportovní přátelé, členové TJ Sokol Dřevěnice a všichni dobrovolníci 

Volejbalová Dřevěnice je za námi, celkem jsme měli za dva víkendy možnost vidět 207 
týmů, což je nárůst 35 družstev oproti loňskému ročníku. Viděli jsme velice kvalitní 

který se postarali jak extraligoví hráči, tak i amatéři ze všech koutů ČR, ze 

Velkou pochvalu od účastníků sklidili pořadatelé, naše obec se ukázala v tom 
nejlepším možném světle. Díky Vám všem, obětavým a stále usměvavým 

cích, technické četě zajišťující připravené kurty od časného 
rána do pozdních večerních hodin, obsluze u piva, mladým zapisovatelkám i 
zapisovatelům, pořadatelům zajišťujícím zásobování a chod celého areálu, a 
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Zvládli jsme vše velmi dobře, ale sebechvála není dobrá vlastnost. Příští ročník bude jubilejní, 
spojený s oslavami 70 let turnaje a 100 let naší Tělovovýchovné jednoty, tak bychom rádi 
ještě vylepšili, co je možné.  
Proto bychom vás rádi poprosili o podněty a nápady, co se Vám líbilo a co ne, co byste 
navrhovali vylepšit na příští jubilejní ročník. Prosíme, pište své postřehy a nápady na email 
volejbalova.drevenice@seznam.cz 
 
Za výbor TJ Sokol Dřevěnice: Václav Nidrle, ředitel Volejbalové Dřevěnice, Luboš Kraus, 
předseda TJ Sokol Dřevěnice, Tomáš Bláha, tajemník TJ Sokol Dřevěnice 
 

Poslední smeč  
se bude konat 26. listopadu v hospodě U Růže v Radimi 

 
 

Sbor dobrovolných hasičů Radim  
hledá do kolektivu mladých hasičů holky i kluky ve věku 7 až 14 let. 

Co tě čeká?  
 práce s požární technikou     
 účast na soutěžích v požárním sportu 
 poznávání požární techniky a jejich použití 
 prohlubování vědomostí v požární ochraně 
 základy první pomoci, základy topografie 
 společné výlety a další práce v kolektivu 

 
Pro informace nebo v případě zájmu o přihlášení kontaktujte vedoucí mládeže paní Petru 
Stříbrnou na tel. 603 979 507 nebo na email sdhradim@email.cz  

 
AKCE U NAŠICH SOUSEDŮ V RADIMI 

 
Slavnostní rozsvěcení vánočního stromečku 

 se bude konat 27. listopadu 
 

  Vánoční koncert bude 11. prosince od 16,30 hodin  
v hospodě U Růže, 

 protože se radimský kostel  nyní  opravuje. 
 

 

 
Úřední hodiny na obci: PONDĚLÍ  – 15,00 hod. – 18, 00 hod.    STŘEDA  – 15,00 hod.  – 19,00 HOD. 
starosta obce: Bc. Barbora Veberová              721 231 094                                                            
místostarosta obce: Mgr. Dušan Vrabec          601 395 386                                                            

Email obce: ou.drevenice@tiscali.cz                                                                        Internetové stránky obce: www.drevenice.org  


